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Protokołu Nr LVII/2023 

z  obrad LVII/2023 Sesji  Rady Gminy Iława odbytej w dniu 30 czerwca 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Iławie 

 

 

Stan Rady Gminy Iława                -    15  radnych  

Obecnych na Sesji Rady Gminy   -    15  radnych  

Wszyscy obecni. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.  

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do Protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do Protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Iława Pan Roman Piotrkowski o godz. 1300 otworzył posiedzenie 

Rady Gminy Iława przywitał radnych, Pana Wójta, sołtysów, pracowników urzędu, 

zaproszonych gości, a w szczególności Grzegorza Figurskiego złotego medalistę w 

badmintonie i jego trenera oraz wszystkich obecnych na dzisiejszej Sesji i oświadczył, iż 

zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum, przy którym może obradować Rada Gminy Iława i 

podejmować prawomocne uchwały. 

Materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji zostały pozytywnie zaopiniowane przez 

poszczególne komisje.  

  

Przebieg obrad: 

Przewodniczący obrad przedstawił proponowany porządek dzisiejszej Sesji.  

Proponowany porządek obrad. 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu LVI Sesji Rady Gminy Iława.  

3. Informacja Wójta z działalności za okres od ostatniej Sesji Rady. 

4. Informacja o sytuacji w rolnictwie: 1) Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego, 2) 

Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 

5. Informacja na temat funkcjonowania urządzeń i sieci zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

odprowadzania ścieków. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/449/22 Rady Gminy Iława z dnia 23 

grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iława na 

lata 2023-2032. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/450/22 Rady Gminy Iława z dnia 23 

grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Iława na rok 2023. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Trójcy 

Przenajświętszej we Frednowach, na sfinansowanie prac konserwatorskich przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy domowej w Gminie 

Iława. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Iława w miejscowości Nowa Wieś. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Lasecznie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu uprawnionego do przedstawienia Radzie 

Gminy opinii o kandydatach na ławnika do Sądu Rejonowego w Iławie na kadencję 2024-

2027. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przedłożonego Radzie Gminy Iława raportu z 

realizacji „Programu Ochrony Środowiska Gminy Iława na lata 2019-2022 z perspektywą 

na lata 2023-2026 (raport objęty tą uchwałą dotyczy lat 2019-2020). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji "Gminnego programu 

opieki nad zabytkami dla Gminy Iława na lata 2019-2022". 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

nieruchomości gruntowej wpisanej do rejestru zabytków. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Szymbark, gminie Iława. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zakończenie obrad LVII Sesji Rady Gminy Iława. 

 

Ad. 1. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź propozycje zmian do przedstawionego 

porządku.  

Nie było. 

Za przyjęciem porządku głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. Przebieg 

głosowania stanowi załącznik nr 4 do Protokołu. 

Ad. 2.  

Przyjęcie protokołu LVI Sesji Rady Gminy Iława.  

Protokół  z LVI Sesji Rady Gminy Iława wszyscy radni otrzymali do zapoznania się został on 

również wyłożony do wglądu. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi do treści protokołu? 

Do treści protokołu nie zgłoszono uwag.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do Protokołu. 

 

Przed przystąpieniem do realizacji kolejnych punktów sesji Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, że na dzisiejszej sesji mamy zaszczyt gościć Grzegorza Figurskiego, który 

zdobył złoty medal w grze mieszanej w badmintonie podczas XXIII Światowych Letnich 

Igrzysk Olimpiad Specjalnych w Berlinie. 

Pan Wójt przedstawił sukcesy sportowe Grzegorza Figurskiego. Następnie wspólnie z 

Przewodniczącym Rady Gminy złożyli stosowne gratulacje złotemu medaliście oraz jego 

trenerowi Tomaszowi Kamińskiemu oraz wręczyli im listy gratulacyjne i drobne upominki.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zaprosił Pana Radosława Kędzię (właściciela 

Przychodni Kemed  

 - Radosław Kędzia przedstawił informacje na temat funkcjonowania służby zdrowia na 

terenie gminy Iława. Na wstępie rozwiał wątpliwości odnośnie funkcjonowania nowego punktu 

PZO na terenie miasta Iława, iż jego powstanie nie wpłynęło w żaden sposób na 

funkcjonowanie ośrodków zdrowia w Ząbrowie i w Rudzienicach. Następnie przedstawił 

informacje odnośnie liczby pacjentów, personelu medycznego i pomocniczego oraz ilości 
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udzielonych porad medycznych w poszczególnych ośrodkach. Podkreślił, że stara się podnosić 

standardy i rozwijać opiekę zdrowotną na terenie gmin Iława dlatego też realizowane są  

świadczenia zdrowotne w nowym modelu zwanym opieką koordynowaną (dodatkowe porady 

w dziedzinie kardiologii, diabetologii, endokrynologii i pulmonologii) oraz poinformował w 

jaki sposób opieka ta funkcjonuje, ile i jakich porad udzielono.  Powiadomił o problemach 

związanych z poradnią ginekologiczną w Ośrodku Zdrowia w Ząbrowie (poradnia deficytowa), 

a także rosnącymi kosztami utrzymania ośrodków i wynagrodzeń. Zapytał o możliwość 

wsparcia opieki zdrowotnej z funduszu gminy na zakup aparatu USG do Ośrodka Zdrowia w 

Rudzienicach. Przedstawił również informacje odnośnie postępu prac remontowych w Ośrodku 

Zdrowia w Rudzienicach.  

- Przewodniczący obrad odnośnie problemów z utrzymaniem poradni ginekologicznej w 

Ośrodku Zdrowia w Ząbrowie zapytał czy gmina może jakoś pomóc? 

- Radosław Kędzia odpowiedział, że poddaje ten temat pod dyskusję aby się zastanowić może 

wspólnym wysiłkiem uda się coś zrobić przynajmniej do nowego roku ponieważ od nowego 

roku może zmienić się sposób finansowania.  

- Przewodniczący obrad poprosił o zabranie głosu Pana Wójta. 

- Wójt poinformował, że wspólnie z Radą Gminy wystąpi z oficjalnym pismem do 

Narodowego Funduszu Zdrowia w kontekście utrzymania tej poradni. 

- Radosław Kędzia zaznaczył, że główny problem finansowym są rosnące koszty utrzymania 

ginekologa w stosunku do kwot przeznaczanych na ginekologię.  

- Wójt w kontekście zakupu aparatu USG potwierdził że wpłynęło oficjale pismo z firmy 

Kemed i na najbliższej sesji Rady Gminy środki finansowe zostaną na ten cel zabezpieczone.   

- radna Izabela Kurek zadała pytanie odnośnie godzin otwarcia Ośrodka Zdrowia w 

Rudzienicach – czy byłaby możliwość aby Ośrodek funkcjonowała do godziny 18:00, a nie tak 

jak obecnie do 15:00? 

- Radosław Kędzia wyraził zaskoczenie poinformował, że poradnia jest czynna do godz. 18:00 

następnie dodał iż w sezonie wakacyjnym dwa dni w tygodniu poradnia pracuje do godz. 16:00 

(w związku z sezonem urlopowym) podkreślił jednak, że w tym czasie można skorzystać z 

opieki w dwóch pozostałych ośrodkach zdrowia.  

- radna Emilia Skolmowska zapytała czy jest niebezpieczeństwo zamknięcia poradni 

ginekologicznej w Ząbrowie? 

- Radosław Kędzia – jest taka ewentualność. Jednak zaznaczył, że będzie się starał aby do tego 

nie dopuścić – jeżeli z czegoś zrezygnujemy to już nigdy tego nie odzyskamy – podkreślił.  

- radna Zofia  Fota – czy na sprzęcie który dofinansuje gmina  będą świadczone również usługi 

odpłatnie czy tylko na potrzeby POZ?  

- Radosław Kędzia podkreślił, że nie wyobraża sobie aby pobierać jakiekolwiek opłaty za 

usługi wykonywane na sprzęcie który dofinansowuje gmina i który ma służyć mieszkańcom. 

- sołtys Marian Szkamelski zapytał, czy jest szansa aby przywrócić rehabilitację do Ośrodka 

Zdrowia w Ząbrowie? 

- Radosław Kędzia odpowiedział, że tak jak mówił wcześniej, jeżeli raz coś się odda to później 

jest problem aby to przywrócić. Wyjaśnił w jaki sposób i na jakich zasadach zawierane są 

kontrakty. Następnie dodał, że dlatego tak ważne jest aby nie oddać ginekologii.  

- Przewodniczący obrad podziękował dr. Radosławowi Kędzi za wystąpienie i przeszedł do 

planowanego porządku obrad.  

 

Ad. 3 

Informacja Wójta z działalności za okres od ostatniej Sesji Rady. 

Informację z działalności Wójta za okres od ostatniej Sesji przedstawił Wójt Gminy. 

Do informacji pytań nie było.  

Informacja stanowi załącznik nr 6 do Protokołu.   
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Ad. 4. 

Informacja o sytuacji w rolnictwie: 1) Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego, 2) Biura 

Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 

1) Informację o sytuacji w rolnictwie Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego 

przedstawił Kierownik Zespołu Pan Zbigniew Rudnicki. 

Do przedstawionej informacji pytań nie było. 

2) Informację o sytuacji w rolnictwie Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa przedstawił Kierownik Biura Powiatowego Pan Krzysztof 

Kaźmierski. 

Do przedstawionej informacji pytań nie było. 

Informacja stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.  

 

Ad. 5. 

Informacja na temat funkcjonowania urządzeń i sieci zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

odprowadzania ścieków. 

O przedstawienie Informacji Przewodniczący poprosił Pana Jerzego Tchórza Prezesa Gminnej 

Spółki Komunalnej.  

Do przedstawionej informacji pytań nie było.  

Informacja stanowi załącznik nr 8 do Protokołu. 

 

Ad. 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/449/22 Rady Gminy Iława z dnia 23 

grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iława na 

lata 2023-2032. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 15 przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr LVII/505/23 Rady Gminy Iława z dnia 30 czerwca 2023 r. została przyjęta i 

stanowi załącznik nr 9 do Protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik nr 9a do Protokołu.  

 

Ad. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/450/22 Rady Gminy Iława z dnia 23 

grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Iława na rok 2023. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 15 przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr LVII/506/23 Rady Gminy Iława z dnia 30 czerwca  2023 r. została przyjęta i 

stanowi załącznik nr 10 do Protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10a do Protokołu.  

 

Ad. 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Trójcy 

Przenajświętszej we Frednowach, na sfinansowanie prac konserwatorskich przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków  

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 
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Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 15 przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr LVII/507/23 Rady Gminy Iława z dnia 30 czerwca 2023 r. została przyjęta i 

stanowi załącznik nr 11 do Protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11a do Protokołu.  

 

Ad. 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy domowej w Gminie 

Iława.  

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 15 przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr LVII/508/23 Rady Gminy Iława z dnia 30 czerwca 2023 r. została przyjęta i 

stanowi załącznik nr 12 do Protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12a do Protokołu.  

 

Ad. 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Iława w miejscowości Nowa Wieś. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 15 przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr LVII/509/23 Rady Gminy Iława z dnia 30 czerwca 2023 r. została przyjęta i 

stanowi załącznik nr 13 do Protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13a do Protokołu.  

 

Ad. 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Lasecznie. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

- radny Aleksander Konecki odczytał wspólny wniosek Rady Pedagogicznej, Rady Rodziców 

i Samorządu Uczniowskiego o nadanie imienia wraz z uzasadnieniem dla Szkoły Podstawowej 

w Lasecznie. Wniosek stanowi załącznik nr 14 do Protokołu. 

Za przyjęciem głosowało radnych 15 przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr LVII/510/23 Rady Gminy Iława z dnia 30 czerwca 2023 r. została przyjęta i 

stanowi załącznik nr 15 do Protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15a do Protokołu.  

 

Ad. 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu uprawnionego do przedstawienia Radzie 

Gminy opinii o kandydatach na ławnika do Sądu Rejonowego w Iławie na kadencję 2024-

2027. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 15 przeciw 0, wstrzymało się 0. 
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Uchwała Nr LVII/511/23 Rady Gminy Iława z dnia 30 czerwca 2023 r. została przyjęta i 

stanowi załącznik nr 16 do Protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16a do Protokołu.  

 

Ad. 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przedłożonego Radzie Gminy Iława raportu z realizacji 

„Programu Ochrony Środowiska Gminy Iława na lata 2019-2022 z perspektywą na lata 

2023-2026 (raport objęty tą uchwałą dotyczy lat 2019-2020). 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 15 przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr LVII/512/23 Rady Gminy Iława z dnia 30 czerwca 2023 r. została przyjęta i 

stanowi załącznik nr 17 do Protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17a do Protokołu.  

 

Ad. 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji "Gminnego programu opieki 

nad zabytkami dla Gminy Iława na lata 2019-2022". 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 15 przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr LVII/513/23 Rady Gminy Iława z dnia 30 czerwca 2023 r. została przyjęta i 

stanowi załącznik nr 18 do Protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18a do Protokołu.  

 

Ad. 15. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

nieruchomości gruntowej wpisanej do rejestru zabytków. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 15 przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr LVII/514/23 Rady Gminy Iława z dnia 30 czerwca 2023 r. została przyjęta i 

stanowi załącznik nr 19 do Protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19a do Protokołu.  

 

Ad. 16. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Szymbark, gminie Iława. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 15 przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr LVII/515/23 Rady Gminy Iława z dnia 30 czerwca 2023 r. została przyjęta i 

stanowi załącznik nr 20 do Protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20a do Protokołu.  
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Ad. 17. 

Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- Wójt poinformował, że pomimo planowanej przerwy wakacyjnej w lipcu konieczne będzie 

zwołanie sesji nadzwyczajnej z uwagi na to, iż Prokuratura Rejonowa w Iławie zaskarżyła 

uchwałę z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie zasad otrzymywania i wysokości diet 

przysługujących radnym Rady Gminy Iława oraz określenia sposobu naliczania i wysokości 

należności wypłacanych radnym z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych. Zwrócił uwagę, 

że Wojewoda Warmińsko-Mazurski nie uchylił tej uchwały. Podkreślił, że z uwagi na to, iż 

skarga wpłynęła wczoraj nie było możliwości przygotowania na dzisiejszą sesję wykładni 

prawnej. Oznajmił, że po przygotowaniu opinii prawnej konieczne będzie wystąpienie do 

Przewodniczącego o zwołanie nadzwyczajnej sesji gdyż w terminie do 28 lipca należy podjąć 

stosowną uchwałę. Następnie będąc przy głosie poinformował o planowanych w najbliższym 

czasie imprezach gminnych, na które zarówno w imieniu własnym jak i organizatorów 

serdecznie zaprosił.  Życzył również wszystkim udanych wakacji. 

- radna Emilia Skolmowska w imieniu organizatorów zaprosiła wszystkich na „Laseczniadę 

po sąsiedzku”. 

- radny Mariusz Jajkowski zapytał o drogę w Wikielcu. 

- Wójt poinformował, że jest już porozumienie z Nadleśnictwem Iława. Oznajmił, że w tej 

chwili zadanie jest przygotowane do realizacji i zostanie wykonane jeszcze w tym roku. 

- radny Krzysztof Zieliński zaprosił wszystkich na „Ząbrowiadę”. 

- Przewodniczący obrad wyraził słowa niezadowolenia odnośnie drogi gminnej w 

miejscowości Segnowy, która została zaorana przez jednego z mieszkańców. Poprosił o 

zrobienie porządku z tą drogą. 

- Piotr Kołodziejski przedstawił temat inicjatywy jaką podjęło Stowarzyszenie Przyjaciół 

Frednowy, a mianowicie utworzenie Klub Dziecięcego dla dzieci od 1 do 3 lat. Poinformował, 

że na planowanych 12 miejsc zgłosiło się 16 chętnych z różnych miejscowości. Wyjaśnił, że 

Wojewoda dla podmiotów innych niż jednostki samorządu terytorialnego jako formę 

zabezpieczenia realizacji projektu wybrał zabezpieczenie hipoteczne albo gwarancję bankową.  

Zauważył, że Stowarzyszenie niestety nie jest właścicielem ani działki ani budynku, w którym 

prowadzi swoją działalność. Dodał, że takiego zabezpieczenia może udzielić gmina. Dlatego 

też zwrócił się z prośbą do radnych aby wspólne z Panem Wójtem znaleźli rozwiązanie tego 

problemu. Oznajmił, że gmina nie jest narażona na jakiekolwiek ryzyko.  

- Przewodniczący obrad wyraził swoje zaniepokojenie, zapytał czy rozmawiał Dyrektor z 

Panem Wójtem odnośnie tego zabezpieczenia. Następnie podkreślił że taka inicjatywa jest 

bardzo potrzebna w gminie Iława oraz dodał, że rada gminy na pewno tą sprawą się zajmie. 

- Piotr Kołodziejski zaznaczył, że nie przyszedł po to aby w tej chwili podjąć decyzję tylko po 

to aby poinformować radnych o tej sytuacji. Następnie przedstawił radnym sposób 

finansowania. 

- Wójt poinformował, że w tym temacie prowadzone są rozmowy ze Stowarzyszeniem oraz 

konsultacje prawne z mecenasem. Dodał, że gmina swoją drogą również skieruje pytanie do 

Urzędu Wojewódzkiego jakiego rodzaju musi być zabezpieczenie. Podkreślił, że to władze 

Stowarzyszenia oficjalnie występują w realizacji tego projektu i oficjalnie władze 

Stowarzyszenia muszą wystąpić do Gminy w kontekście możliwości zabezpieczenia. Następnie 

podał przykład realizacji obiekty sportowego w Wikielcu gdzie zabezpieczenie było nie ze 

strony gminy tylko członków Zarządu. Zaznaczył, że mecenas daje decyzją negatywną na dzień 

dzisiejszy jednak jeżeli wpłynie oficjalne pismo od Stowarzyszenia wystąpimy do Wojewody 

jakie są możliwości zabezpieczenia. Oznajmił, że Gminna Spółka Komunalna zobowiązana 

została do przygotowania możliwości doprowadzenia wody i hydrantu. Zwrócił również uwagę 

że należy jeszcze dostosować pomieszczenia do wymogów przeciwpożarowych.  
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- Piotr Kołodziejski zaakcentował, że myśli iż znajdzie się jakieś rozwiązanie żeby ten 

pierwszy Klub Dziecięcy na terenie Gminy Iława powstał.  

- Przewodniczący obrad zwrócił uwagę, że nie życzy sobie takich nieprzeanalizowanych 

wrzutek na sesję.  

- radna Izabela Kurek podziękowała Dyrektorowi Niepublicznych placówek Piotrowi 

Kołodziejskiemu za przedstawione informacje i zapytała czy rodzice, którzy złożyli podania to 

czy ich dzieci się dostaną? 

- Piotr Kołodziejski odpowiedział, że dlatego w pierwszej kolejności musi zostać rozwiązany 

problem zabezpieczenia hipotecznego projektu. Zaznaczył, że rodzice mają świadomość, że 

Klub Dziecięcy może zacząć funkcjonować później niż od 1 września.  

- Wójt poprosił o zachowanie procedur. Zaznaczył,  że Stowarzyszenie musi złożyć formalny 

wniosek.  

- Przewodniczący obrad podkreślił, że jest to bardzo pilna sprawa. 

 

Ad. 18. 

Zakończenie obrad LVII Sesji Rady Gminy Iława. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LVI Sesji Rady Gminy Iława, Przewodniczący 

obrad o godzinie 1436 ogłosił LVII Sesję Rady Gminy Iława za zamkniętą.  

 

 

                         Przewodniczył                                                      

         Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                       Roman Piotrkowski 

 

Protokołowała 

Anna Czarnowska       


